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Els treballadors de les unitats de Pediatria, 
Materno-Infantil o de la segona planta poli-
valent, davant dels esdeveniments viscuts 
aquests darrers dies, volem manifestar la nos-
tra opinió.

Volem donar el nostre suport a l’Anna Cruz, 
per la seva tasca com a cap d’àrea d’aquestes 
unitats.

Volem recalcar la seva professionalitat i la 
seva dedicació i actitud a l’hora de potenciar 
i impulsar treballs de recerca, de docència i 
d’investigació en la infermeria. També volem 
ressaltar la seva predisposició per millorar la 
situació assistencial del dia a dia en la qual ens 
veiem sotmesos i la seva manera d’entendre i 
defensar el que és ser infermera.

Així doncs, no cal dir que tenim un gran pesar 
per la decisió presa des de la direcció envers 
la destitució de la nostra cap d’àrea i estem en 
total desacord en les formes tan sobtades, prò-
pies d’un càstig no merescut.

També volem expressar el nostre desig de 
continuar funcionant en la mateixa línia de 
treball que ha portat a terme, amb tanta efi-
ciència, la Sra. Anna Cruz durant tot aquest 
temps. 

Cristina Herrera Gracia i 90 persones més del 
personal d’infermeria de la Unitat de Pedia-

tria, Materno-Infantil i de la segona planta 
polivalent de l’Hospital General de Granollers   

Granollers

A l’atenció de Carme Tusquellas, 
directora d’infermeria de la FHAG

Minusvàlids castigats 
a la primera fila
A Sant Celoni s’està construint una nova zona 
lúdica anomenada Altrium que inclourà dife-
rents sales de cinema. Per desgràcia, les persones 
amb problemes de mobilitat (cadira de rodes, per 
exemple) tornarem a ser discriminades i aquest 
cop en unes instal•lacions construïdes el segle 
XXI! En efecte, les persones en cadira de rodes 
continuarem essent ciutadans de segona que no 
podrem escollir des d’on volem veure la pel•lícula, 
com fa tothom, i haurem de conformar-nos única-
ment amb... la primera fila! Sí, sí, la que normal-
ment és la primera a emplenar-se, ja que és on 
tothom vol asseure’s, o potser no?

Que trist que encara avui no es pensi en els 
discapacitats com a persones amb plens drets. 
Tan difícil és fer una rampa dins el cinema (com 
tenen, per cert, moltes sales antigues) en lloc 
d’escalons de disseny? Pel Sr. Alcalde això no és 
problema excessiu, ja que davant la meva recla-
mació considera que “la distància de la zona adap-
tada fins a la pantalla, em va semblar, sense ser 
l’òptima, bastant còmoda”. Sr. Alcalde, quan vostè 
va al cinema, alguna vegada s’ha assegut a la pri-
mera fila? Per favor, a sobre no ens vulgui pren-
dre el pèl!

Jordi Ayala
  Gualba

El govern de la il·lusió de 
Sant Feliu
No és el meu estil, i tampoc em proposo embran-
car-me en una discussió estèril replicant el vostre 
escrit en l’apartat de bústia d’aquest periòdic del 
18 de febrer d’enguany.

Però l’equip de govern de Sant Feliu de Codines 
ha cregut necessari aclarir algunes mentides que 
van sortir en la carta del senyor Roc Fernández, 
sota el títol ‘La punta de l’iceberg’. En aquesta car-
ta, jo us parlo en nom d’aquest equip.

Des de ja fa temps, estem veient en el mitjans 
de comunicació una política d’agressió i despres-
tigi entre partits polítics, que pot arribar fins a 
l’insult personal, utilitzant mentides i el que faci 
falta per desacreditar l’adversari i intentar con-
fondre l’opinió pública.

Us equivoqueu si escolliu aquest camí.
Es pot estar a l’oposició del govern i plantejar-

se  actuar de moltes maneres. Teniu tot el dret a 
decidir-ho, com no podria ser menys.

A tots els regidors de l’equip de govern ens dol 

molt la dimissió del company Joan Vinyals. Ha 
estat un cop dur per tots. Per vostès, la “crònica 
d’una mort anunciada”. Que bonic.

Volem constatar que aquest equip de govern 
està engrescat i entusiasmat amb la seva tasca. No 
s’assembla en res amb les afirmacions que gratu-
ïtament fa CiU: improvisat, desmotivat i alterat 
constantment.

Cito textual la vostra acusació: “L’intent d’as-
setjament i enderrocament de l’oposició. Fins i 
tot se’ns vol negar el dret a consultar la informa-
ció dels plens i se’ns restringeix l’accés a l’Ajunta-
ment”. 

No ens podem creure que això ho hagin mani-
festat el vostres regidors; si les comissions infor-
matives són una bassa d’oli, i la informació està 
tota sempre a la vostra disposició. Sempre que 
vingueu per l’Ajuntament, és clar; ja que mai se 
us veu per allà.

Quan parleu d’enderrocament deveu pensar 
encara en la lliçó que us va donar el poble en les 
votacions d’encara no fa un any. Això sé que deu 
coure. Ho comprenem. Però el govern del munici-
pi està molt més cohesionat i unit del que a vosal-
tres us agradaria. Necessiteu crear una falsa imat-
ge d’inestabilitat política per intentar recuperar 
el protagonisme i la confiança que el poble us va 
negar en les darreres eleccions.

Feu el que penseu que us toca fer, però us avi-
sem que nosaltres no entrarem en el vostre mal-
intencionat joc. Tenim molta feina per fer i no 
volem distreure’ns pel camí. Seguirem parlant 
amb el nostre treball i el poble ens podrà seguir 
escoltant.

Pensem que ja és hora que deixeu tranquil el 
nostre alcalde, Pere Pladevall. Està donant exem-
ple de com s’ha de treballar a l’alcaldia: escoltant 
a tothom, engrescant a treballar i no estalviant les 
hores que passa dedicat a la feina. Les idees no se 
li acaben, i els que el coneixem des de fa temps, 
sabem que té moltes qualitats per sorprendre’ns 
constantment de forma positiva.

Estem molt tranquils amb el nostre tarannà i 
amb les moltes coses positives que volem seguir 
aportant al municipi. 

Jaume Vilardell Deu, segon tinent d’alcalde   
Sant Feliu de Codines

I van 200...
Són els dies que han passat (mai millor dit) des de 
les darreres eleccions municipals.

Fa uns quants dies menys que vaig renunciar al 
meu càrrec de regidor.

No vaig dir aleshores quines eren les causes 
concretes de la meva dimissió; n’eren massa per-

què es poguessin resumir en una curta nota de 
premsa.

Es podrien resumir en una paraula: desencís.
Desencís en comprovar com el Pacte del Tinell 

es mantenia aleshores a Bigues i Riells, quan a tot 
Catalunya ja tothom havia arribat a la conclusió 
que va ser un error estratègic dels seus signants i 
una taca a la higiene democràtica de Catalunya.

Desencís en comprovar com dins el meu partit 
només es valoren les punyalades i molts s’entes-
ten a ser cap d’arengada abans que cua de lluç.

Però, com moltes coses a la vida, el temps fa 
miracles i el desencís es torna en llàstima, en dol-
ça melangia, com diu la cançó.

I és llavors quan t’adones que pots tornar a l’es-
cena política i dir el que pensaves, el que encara 
penses, i veus com 200 dies, que són molts dies, 
per a la classe política no són res. Sembla que va 
ser ahir.

I era ahir quan a Bigues i Riells teníem enca-
ra un poble amb moltes coses per fer, aprovades, 
només pendents d’una petita empenta perquè 
siguin realitat.

Però és difícil donar petites empentes, quan 
cadascú boga cap a una direcció diferent.

La piscina municipal no s’ha fet perquè algun 
membre del govern municipal se li va ocórrer 
dir un dia que no calia, ja que la gent de Bigues 
i Riells “treballa a fora del municipi”. I la piscina 
estava ja finançada.

El camp de futbol nou no es va fer, perquè és 
millor posar gespa artificial al camp vell. I el 
camp de futbol estava ja finançat.

El Camí del Flix i el Camí de Can Ribes, els dos 
grans eixos de la xarxa viaria bàsica del municipi 
no s’han fet perquè…, encara no ho sé. I ambdós 
vials estaven ja finançats.

Seria comprensible que tots aquests projectes 
quedessin arraconats davant noves i alternatives 
propostes d’un nou govern, amb idees i projectes 
diferents. Però és que aquests no hi són. I si hi 
són, serà a la intimitat mental dels actuals gover-
nants, perquè ni a l’oposició, ni a l’opinió pública 
no ens ha arribat cap informació.

De fet, el butlletí municipal només ha canvi-
at per a pitjor, ja que només s’han publicat dos 
números en sis mesos, la meitat que en l’etapa 
anterior.

L’actual govern d’esquerres va pujar sota el 
lema dels nous aires i l’arribada de la democràcia 
i la transparència al poble. 

Han passat més de 200 dies, i l’única cosa que 
hem sentit dir a l’actual govern de Bigues i Riells 
és que no tenen diners, insinuant que ens els vam 
gastar l’anterior equip de govern (CiU-PPC).

Això no sé si és cert o no. Jo només puc respon-
dre pel meu grup municipal, i en aquest sentit he 
d’afirmar que és rotundament fals.

De totes maneres, al darrer ple es va votar una 
proposta de fer una auditoria econòmica. Deixo 
la pregunta a l’aire… A qui no l’interessa que se 
sàpiga si una afirmació tan greu és certa o no?

Nosaltres, des del PP de Bigues i Riells, tenim 
molt d’interès de saber si els nostres antics com-
panys de govern es van gastar els diners en coses 
que no sabem i a les nostres esquenes.

I si no va ser així, que el desencís no s’apoderi 
de l’actual govern d’esquerres, que no ens convé  
perdre 200 dies més.

Daniel Peralta Nebot, extinent d’alcalde de  
Bigues i Riells

  Bigues i Riells

Fe d’errades
A la pàgina 3 del diari d’aquest dilluns es deia, 
per error, que al Poble Sec de Cardedeu es faran 
850 pisos dins del pla d’àrees residencials estratè-
giques de la Generalitat i que 42 serien protegits, 
quan en realitat hauria de dir que uns 425 serien 
protegits.
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